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Förvaltningsråd och skyddskommitté 

 

 

 

Protokoll  

 

Mötesdatum 2023-10-23 

Tid  Kl 13:00-14:30 

Plats  Rum 5244 

Ordförande Tobias Nilsson 

Kallade  Tobias Nilsson, Fastighets- och gatudirektör 
Helen Dalgart, HR-chef  
Susanne Bengtsson, HR-konsult 
Annika Holst, Kommunal 
Gustav Svanborg Edén, Vision 
Christos Asimakidis, Saco 
Thomas Olsson, Saco, HSO 
Joakim Norgren, Vision, HSO 

Frånvarande Annika Holst 

Sekreterare Susanne Bengtsson 

 

§ 1 Val av justerare och tid för justering 

Justerare är Christos Asimakidis och Gustav Svanborg Edén. Protokollet mejlas för justering, därefter signeras 
protokollet. 

§ 2 Föregående mötesprotokoll 

Läggs till handlingarna. 

§ 3 Informationsärende 
a. Verksamhet/organisation 

 
Tobias informerar:   

• Ärenden till nämnden 
Tobias berättar om ärenden i nämnden. Bland annat om stadens 
ombyggnationer. 

• Information kring översynen av stödfunktioner  
I början av november tas delprojekten upp i ledningsgruppen. Det är fem 
projekt kvar att ha dialog kring. Tobias återkommer i frågan vid kommande 
förvaltningsråd.  

 
Helen informerar:   

• Flextidsöverenskommelse 
Helen beskriver att överläggning mellan fack och arbetsgivare har skett på 
central nivå. Anledningen till att flextidsramarna behöver krympas är för att 
medarbetarna ska få den dygns- och veckovila som är lagstadgad. Ett material 
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är framtaget för att stötta cheferna i dialogen med medarbetarna på APT.  
Cheferna har möjlighet att till den 1 januari gå igenom materialet med 
medarbetarna och ha en dialog i frågan. Reglerna kring dygns- och veckovila 
gäller dock från 1 oktober. 
 

 
b. Ekonomi  

• Stadsövergripande budgetförslag finns och kommer att beslutas inom de 
närmaste veckorna. Förslaget innehåller bland annat energieffektiviseringar, 
samutnyttjande av lokaler och minskning av administration som inte har direkt 
påverkan på Malmöbon.   
 
 

c. Personal 

•  

  

 
 
 

 

§ 4 Dialogärende 
 

a. Arbetsmiljö 
 

b. Lokalfrågor:   

• Lokalfrågan är kopplad till den stadsövergripande budgeten och förslaget kring 
samutnyttjande av lokaler. Tobias återkommer i frågan på kommande förvaltningsråd. 

 
 

c. (eventuellt dialog om extraordinära händelser) 
 
 

d. Aktuella samverkansfrågor kopplade till APT 

Ärende från APT Svar från 
avdelningssamverkan 

Återkoppling ansvarig/datum 

Kvalitet och kansli: 
Utrymning; svårt för chefen att 
veta var alla är särskilt som vi 
jobbar på teams om det värsta 
skulle hända (Kvalitet och 
kansli). 

Samverkansgruppen har som 
förslag att det ska finnas 
varselvästar i varje korridor. 
Den person som har västen ska 
se till att korridoren med 
tillhörande rum är tömd. Chef 
kanske inte är på plats vid 
händelsen. Fråga för 
säkerhetssamordnare på 
förvaltningen? 
 

Vidare till förvaltningsrådet, 
20231023. 
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e. Ärenden från /till förvaltningsrådet 

Ärende till FR Ansvarig för återkoppling Återkoppling 

Frågan går vidare till 
förvaltningsrådet. 

  

Förslaget diskuteras i 
förvaltningsrådet. Det är ett 
bra förslag och tas vidare till 
säkerhetssamordnare. 
 
Diskussion kring 
återsamlingsplatsen. Förslag är 
att inte samla alla på samma 
plats.  

HR-chef 
 
 

Frågorna tas vidare till 
säkerhetssamordnare i FGK. 
 
Återkoppling kring vad som 
vidare bestäms sker vid tillfälle 
i kommande förvaltningsråd. 
 

   

Ärende från FR kopplat till 
avdelningssamverkan 

Ansvarig för återkoppling Återkoppling 

   

   

   

 
 

 

§ 5 Inför eventuella beslut 

• Lokal anpassning av samverkansavtalet 
Inga synpunkter eller förslag på ändringar av lokal anpassning av samverkansavtalet har 
kommit in från berörda fack. Förslaget accepteras och skrivs på av Saco och Vision. Påskrift av 
Kommunal inväntas.  
 

• Lönekartläggning 

Lönekartläggning har genomförts på förvaltningen inför kommande löneöversyn. 
Stadsövergripande ses likvärdiga arbeten över. Förvaltningen ser över lika arbeten. 
Förvaltningen kan konstatera att inga skillnader i lön finns som kan hänföras till kvinnor/män. 
Vision efterfrågar en excelfil. Arbetsgivaren skickar ut excelfilen och besvarar eventuella 
frågor som kan uppstå. 
 

• OSA-mål  
Förslag på förvaltningsövergripande OSA-mål har tagits fram tillsammans med 
arbetsmiljögruppen, d v s huvudskyddsombuden. Det framtagna förslaget diskuteras och 
accepteras. Målen kommuniceras ut på KomIn. 

 
§ 6  Övrigt 

 

 

§ 7 Nästa möte 

• 27 november, kl 10:30-12:00 Rum 5244 
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Justerare 

 

_____________________________________  

Tobias Nilsson 

 

______________________________________  ______________________________________ 

Gustav Svanborg Edén, Vision        Christos Asimakidis, Saco 

 

 

 

 

 


